

English version below

Liebe Reiter-/innen,

anbei findet ihr die allgemeinen Informationen zum diesjährigen AJA Turnier.

Die Boxen in unseren festen Ställen werdet ihr desinfiziert und versiegelt vorfinden.

Aus diesem Grund sind die Boxen noch nicht eingestreut, es steht als kostenlose Ersteinstreue Stroh zur Verfügung.

Zusätzlich besteht die Möglichkeit Heu, Stroh und Späne vor Ort zu erwerben oder selbst mitzubringen.

Denkt bitte außerdem daran, dass es in den Ställen keine Selbsttränken oder Tröge gibt, diese müssen ebenfalls mitgebracht werden.

Bitte lest die folgenden Aspekte zu euren Prüfungen genau durch.

Bei weiteren Fragen meldet euch gerne unter [+491754159894](tel:+491754159894) / show-office@riesenbeck-international.com

Veteranen international

Vor der Anreise:

- 3 ganze Tage vor der Anreise morgens und abends Temperatur in die FEI Horse App eintragen
- d.h. wenn man am Donnerstag anreist, muss man Montag Morgen den 06.05.24 anfangen die Temperaturen in die App einzutragen
- Check-in Formular ausfüllen (ggf. Stallwünsche eintragen) Das Formular wird im Laufe der nächsten Woche per Email verschickt
- 24 Stunden vor der Anreise muss das Self Certification Formular über die FEI Horse App eingetragen werden

Anreise:

- Die Anreise ist am Mittwoch von 16-19 Uhr und am Donnerstag zwischen 09 und 15.30 Uhr möglich
- Bitte beachtet, dass eine Anreise am Mittwoch 25€ extra kosten wird.
- Bevor die Pferde eingestallt werden dürfen, müssen sie von den Tierärzten kontrolliert werden (Thermometer und Pässe nicht vergessen!) – Sollten die Tierärzte nicht vor den Ställen warten, meldet euch bitte in der Meldestelle

Pferde NICHT einfach einstellen!

Vet-Check:

- Alle Pferde, die an einer internationalen Prüfung teilnehmen, müssen am Vet-Check teilnehmen – Hier werden die Pässe eingesammelt

Während des Turniers:

- Temperatur morgens und abends in die FEI Horse App eintragen

- Bei jedem Verlassen der Boxen benötigen die Pferde eine Kopfnummer

Ende des Turniers:

- Pässe in der Meldestelle abholen
- Am Abreisetag abends noch die Temperatur in die FEI Horse App eintragen

Nationale Prüfungen

Vor der Anreise:

- 3 ganze Tage vor der Anreise morgens und abends Temperatur in das Formular eintragen (findet ihr bei Nennung online in den Teilnehmerinformationen)
- Wahlweise könnt ihr auch die Temperaturen in die FEI Horse App eintragen, wenn ihr ein FEI registriertes Pferd habt.
- Bitte entscheidet euch im Voraus für **eine** Variante.

Anreise:

- Die Anreise ist am Mittwoch von 16-19 Uhr und am Donnerstag zwischen 09 und 15.30 Uhr möglich
- Bitte beachtet, dass eine Anreise am Mittwoch 25€ extra kosten wird.
- Pässe und Temperaturenblatt bei der Anreise abgeben, erst **danach** einstellen!

Während des Turniers:

- Temperatur morgens und abends in das Formular vor der Box, oder die FEI Horse App eintragen
- Bei jedem Verlassen der Boxen benötigen die Pferde eine Kopfnummer

Ende des Turniers:

- Pässe in der Meldestelle abholen

Bei weiteren Fragen meldet euch gerne unter [+491754159894](tel:+491754159894) / show-office@riesenbeck-international.com

Euer Team Riesenbeck International 😊

Dear Riders,

Please find attached the general information for this year's AJA show.

The boxes in our permanent stables will be disinfected and sealed.

For this reason the boxes are not yet bedded, first bedding straw is for free.

In addition, hay, straw and shavings can be purchased on site or you can bring your own.

Please remember that there are no self drinkers or troughs in the stalls, you will need to bring these as well.

Please read the following aspects about your classes carefully.

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us at +491754159894 / show-office@riesenbeck-international.com.

Veterans international

Before arrival:

- Enter 3 full days before arrival morning and evening temperature in the FEI Horse App. start on Monday the 6th of May if you will arrive on Thursday
- Fill out check-in form (if necessary, enter stable requests) Form will be send next week via Email
- 24 hours prior to arrival, Self Certificate form must be entered via the FEI Horse App.
- Paying the entry fee, stabling fee, manure disposal fee, truck parking and electricity fee and EADCMP costs

Arrival:

- Arrival is possible on Wednesday 8th of May 16-19 o'clock and on Thursday 9th of May between 09-15.30 o'clock
- there will be extra costs of 25€ for everyone who is arriving on Wednesday.
- Before the horses can be stabled, they have to be checked by the veterinarians (don't forget thermometers and passports!) - If the veterinarians are not waiting in front of the stables, please report to the show office.

Do NOT simply put the horses in the stable!

Vet Check:

- All horses competing in an international competition must attend the Vet Check - Passports will be collected here.

During the show:

- Enter temperature into the FEI Horse App in the morning and evening.
- Horses need a head number each time they leave the stalls

End of the show:

- Pick up passports at the show office
- On the day of departure, enter the temperature in the FEI Horse App in the evening.

National competitions

Before arrival:

- 3 whole days before arrival in the morning and in the evening enter temperature in the form (can be found online in the competitor information at www.Nennung-online.de)
- start with entering the temperatures on Monday the 6th of May if you will arrive on Thursday
- if you have an FEI registered horse you can also fill in the temperature in the FEI horse App otherwise you can use the paper form
- Please choose **one** of these options

Arrival:

- Arrival is possible on Wednesday 8th of May 16-19 o'clock or on Thursday 9th of May between 09-15.30 o'clock
- there will be extra costs of 25€ for everyone who is arriving on Wednesday.
- Passports and temperature sheets must be handed in at the arrival

During the show:

- Enter temperature in the morning and in the evening in the form in front of the box or in the FEI Horse App.
- Each time the horses leave the boxes they need a head number

End of the show:

- Pick up passports at the show office

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us at +491754159894 / show-office@riesenbeck-international.com.

Your Team Riesenbeck International 😊